
PROTOKÓŁ NR II/2021 

z obrad II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 25 lutego 2021 r.  
w trybie zdalnym 

 
 
Obecni: 

1. Na stan 15 radnych:    obecnych   15 
 nieobecnych    0 
 usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

Komendant Straży Miejskiej, Radca Prawny, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów 

Urzędu Miejskiego oraz Prezes Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. 

Jerzy Olek, Adrian Luszka Geoplan, Ewa Pilarska Abakus i Mateusz Majka Pracownia 

Projektowa Urbamap. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej w dniu 28.01.2021 r. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 
6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 
7. Wolne głosy. 
8. Działalność Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. 
9. Gospodarka odpadami w Gminie Bieruń. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 
11. Blok informacyjny. 
12. Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  
 

 

Ad 1 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady II sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu, które odbyły się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz 
Microsoft Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19.  
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie.  
Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w obradach sesji rady.  
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym porządkiem 
obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie, ograniczenie lub zmiany.  
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Burmistrz Miasta zawnioskował o ograniczenie porządku obrad – wykreślenie z porządku obrad 
podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej na nieruchomościach stanowiących 
własność Gminy Bieruń oraz ogłosił autopoprawki do uchwały w sprawie określenia zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Bieruń i uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wykreślenie projektu uchwały z porządku obrad: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka -  
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria - 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowaną zmianę. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z ustaleniem kolejności 
procedowania nad projektami uchwał: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka -  
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria - 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zmieniony porządek obrad. 
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Ad 3 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z I sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 
28 stycznia 2021 r. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka -  
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria - 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta oraz Zastępca Burmistrza uzupełnili sprawozdanie, które radni otrzymali w formie 
pisemnej o informacje, które nie zostały w nim ujęte a dotyczące m. in.: zmian kadrowych, realizacji 
postępowań ogłoszonych w trybie ustawy Prawo zamówień publicznych, inwestycji w trakcie 
realizacji, wymiany oświetlenia, reorganizacji ruchu na starówce, budowy drogi ekspresowej S1, 
pozyskiwania środków zewnętrznych, procedury wydawania kart PSZOK, programu czyste powietrze, 
sprzedaży użytkowania wieczystego nieruchomości w Lędzinach przy ul. Pokoju, „zielonych kontroli” 
na terenie Bierunia, usunięcia i unieszkodliwienia odpadów zawierających azbest oraz informacje 
dotyczące cykli spotkań pod nazwą Złote gody i cykli live czatów.  
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na poprzedniej sesji zostały przesłane 
do organów nadzoru. Do tej pory nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące tych uchwał. 
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej, Finansów, Rewizyjnej, 
przedstawili tematy wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w lutym br. bez 
opinii dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 
 
Ad 7 

Radny Piotr Świerkosz poruszył temat związany z jakością powietrza w Bieruniu. Zwrócił się o zmianę 
lokalizacji czujnika, który obecnie jest przy Przedszkolu nr 1 na ul. Chemików w Bieruniu 
oraz o przeprowadzenie kontroli prawidłowości ogrzewania pobliskich nieruchomości. Zdaniem 
radnego, jakość powietrza w tym miejscu nie może być dobra, do momentu, aż sąsiadujące 
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nieruchomości nie wymienią pieców z tzw. „kopciuchów” na ekologiczne. Zgłosił sprawę również 
Komendantowi Straży Miejskiej.  
Zastępca Burmistrza udzielił szczegółowych wyjaśnień.  
 
Ad 8 
 
Prezes Bieruńskiego Przedsiębiorstwa Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. Jerzy Olek przedstawił 
działalność podległego przedsiębiorstwa w formie prezentacji multimedialnej. Zawarte w niej były 
informacje dotyczące m.in.: historii spółki, kapitału, lokalizacji oczyszczalni, współpracy z firmami 
zewnętrznymi w zakresie odbioru odpadów, punktów PSZOK i godzin ich otwarcia, kosztów 
i przychodów spółki. 
Na koniec przedstawione zostało podsumowanie roku 2020 wraz z analizą kosztów oraz plany rozwoju 
na lata kolejne.  
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa i Rewizyjnej przedstawili wnioski i stanowiska podjęte 
na posiedzeniach komisji w lutym br. dotyczące działalności BPIKu.  
 
W czasie dyskusji głos zabrali radni: Piotr Świerkosz, Jarosław Mokry, Marcin Nyga, którzy poruszyli 
kwestię zamierzeń zarządu BPIKu i planów rozwojowych. Ponadto Jarosław Mokry zapytał 
o bilansowanie strat za 2020 r. Odpowiedzi udzielił Prezes BPIKu Jerzy Olek.  
 
Przewodniczący Rady, w podsumowaniu powyższego tematu, poddał pod głosowanie opinię: 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie ocenia działania w zakresie usprawnienia funkcjonowania spółki 
BPIK a także w zakresie usprawnienia funkcjonowania systemu odbierania i zagospodarowania 
odpadów podjęte przez nowe władze BPIKu. Rada Miejska stoi na stanowisku, że w bieżącej 
działalności i planach dalszego rozwoju należy uwzględnić następujące zadania:  
1. Dalszą optymalizację organizacji pracy PSZOK,  
2. Sukcesywną modernizację parku maszynowego i urządzeń przedsiębiorstwa,  
3. Utworzenie kompostowni miejskiej,  
4. Prowadzenie dalszych analiz i prac zmierzających do określenia opłacalności świadczenia przez 
spółkę usługi odbioru odpadów komunalnych w formule "in-house",  
5. weryfikacje najkorzystniejszej formy odbioru odpadów z nieruchomości niezamieszkałych,  
6. Cykliczne przedstawianie Radzie Miejskiej zaplanowanych do realizacji przedsięwzięć spółki, w celu 
zapewnienia możliwości ubiegania się o dofinansowanie ze środków zewnętrznych na lata 2021 -2027.                                                                                                          
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria - 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
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Ad 9 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska przedstawiła temat związany z gospodarowaniem odpadami 
w Gminie Bieruń w formie prezentacji multimedialnej. W pierwszej fazie wypowiedzi poruszone 
zostały sprawy związane z wywozem odpadów z nieruchomości niezamieszkałych i z zakresu 
spełnienia  obowiązku złożenia deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi wraz z porównaniem liczby osób zameldowanych z liczbą osób podanych w złożonych 
deklaracjach. 
Następnie poinformowano o zawarciu listu intencyjnego z Gminą Świdnik, dotyczącego współpracy 
w ramach pilotażowego programu GovTech Polska, na aplikację, która ma za zadanie wykrywać 
niespójności w deklaracjach określających wysokość opłaty za gospodarowanie odpadami. 
W kolejności Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska poruszyła sprawy dotyczące m.in.: „zielonych 
kontroli” i ich dotychczasowego przebiegu, ilości odpadów odebranych sprzed posesji za 2020 rok, 
lokalizacji, godzin otwarcia i zasad działania PSZOKów, wprowadzenia kart PSZOK wraz z procedurą 
wydania, aplikacji eco harmonogram oraz dostępu do informacji z zakresu gospodarki odpadami w 
gminie. 
Na zakończenie wypowiedzi przedstawione zostały dochody i wydatki związane z gospodarowaniem 
odpadów w Gminie Bieruń oraz planowane działania na rok 2021. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w przedmiotowym temacie i jako pierwszy odniósł 
się do planowanych działań związanych z gospodarką odpadami na terenie Gminy Bieruń. Głos zabrali 
również radni: Damian Gerycki i Edward Andrejczuk, którzy pytali o aplikacje eco harmonogram 
i zasady jej działania, o możliwość wyrobienia karty PSZOK w innej formie niż wizyta bezpośrednia w 
Urzędzie, poruszyli tematykę zawarcia listu intencyjnego z Gminą Świdnik oraz wnieśli o aktualizację 
godzin otwarcia PSZOKów na stronie Urzędu Miejskiego. Szczegółowej odpowiedzi udzieliła Naczelnik 
Wydziału Ochrony Środowiska oraz Burmistrz Miasta.  
Ponadto radny Edward Andrejczuk wspomniał o Gminie Ciechanów i wdrożonym tam systemie 
gospodarki odpadami na osiedlach wielorodzinnych. Do wypowiedzi odniósł się Burmistrz Miasta. 
W uzupełnieniu Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska nadmieniła o organizacji pojemników 
na drobny sprzęt elektryczny i elektroniczny na terenie Gminy Bieruń.  
 
Przewodniczący Rady, w podsumowaniu dyskusji, poddał pod głosowanie opinię: 
 
Rada Miejska pozytywnie opiniuje zaproponowany plan działań w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria - 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 
 
 
Przewodniczący Rady, wznowił posiedzenie sesji Rady Miejskiej po przerwie i otworzył kolejny, 
10 punkt obrad.   
 
 
Ad 10 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie  przystąpienia Gminy Bieruń do opracowania i wdrożenia "Miejskiego Planu 
Adaptacji do zmian klimatu” 
 

Projekty uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Kierownik Biura Funduszy Zewnętrznych. 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
ww. projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria - 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/1/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

b) w sprawie zwolnienia części opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie 
z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 
sprzedaży  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej.  

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
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Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria - 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/2/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

c) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego pomiędzy ulicami Marcina, Łysinową, linią kolejową relacji Tychy – Lędziny, 
rzeką Mleczną i ulicą Oświęcimską 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Mateusz Majka z Pracowni Projektowej 
Urbamap. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZYM. 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria - 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Uchwała Nr II/3/2021 została podjęta, przy 13 głosach za, 1 wstrzymujący się. 
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Do obrad dołączyła radna Maria Sitko. Od teraz w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych. 
 

d) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 
w rejonie ulicy Turyńskiej w Bieruniu – część B 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówił Adrian Luszka z firmy Geoplan. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/4/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

e) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami dla gminy Bieruń na lata 2021-2024 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości oraz Ewa Pilarska z firmy Abakus.  

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 
Głos w sprawie zabrała radna Natalia Grosman, która chciała uzyskać informację na temat terminu 
wpisu do rejestru zabytków kapliczki na ul. Sośnina. Ponadto radny Edward Andrejczuk zapytał 
o możliwości wsparcia finansowego właścicieli nieruchomości wpisanych do rejestru zabytków. 
Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 
 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
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6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/5/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

f)      w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Bieruniu  
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 
1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/6/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Bieruniu 
w rejonie ul. Ekonomicznej i ul. Turyńskiej  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/7/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

h) w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych  
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna - 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/8/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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i)          w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Bieruń 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria WSTRZYM. 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 
 

Uchwała Nr II/9/2021 została podjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 2 wstrzymujące się. 
 
 

j)         w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Bieruń  

 
Burmistrz Miasta i Zastępca Burmistrza omówili projekt uchwały z autopoprawką 
wraz z uzasadnieniem.  

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
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14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/10/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

k) w sprawie ustalenia zasad sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy 
Bieruń  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZYM. 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 
 

Uchwała Nr II/11/2021 została podjęta większością głosów, przy 13 głosach za, 2 wstrzymujące się. 
 

l)         w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. Podkreślił, że był to projekt przed autopoprawką.  
 
W dyskusji, w której głos zabrali radni: Natalia Grosman, Walenty Bobla, Barbara Panek-Bryła 
oraz Burmistrz Miasta i Skarbnik Miasta poruszono sprawy dotyczące m.in. zmiany limitów wydatków 
w zakresie zadań obejmujących dokumentację projektową, inwestycji „droga do garaży”, oszczędności 
z zadania „rozbudowa wraz z termomodernizacją budynków Szkoły Podstawowej nr 1 w Bieruniu”.  
 

 
Przewodniczący Rady, na zakończenie dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
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3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZYM. 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 11 głosów  przeciw – 3 głosy  wstrzym. – 1 głos 
 

Uchwała Nr II/12/2021 została podjęta większością głosów, przy 11 głosach za, 3 przeciw 
i 1 wstrzymujący się. 
 
 

m) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 3 głosy  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr II/13/2021 została podjęta większością głosów, przy 12 głosach za, 3 przeciw. 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady:  
 
- poinformował, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco przekazywana radnym 

albo przewodniczącym komisji, 
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-  zaznaczył pozostałym radnym, że przy zachowaniu odpowiedniego reżimu sanitarnego, istnieje 
możliwość uczestnictwa w komisjach i sesjach Rady Miejskiej w Urzędzie Miejskim w Bieruniu. 

 
Burmistrz Miasta:  
- poinformował o przeanalizowaniu zgłoszonego problemu z odśnieżaniem chodnika przy 
ul. Oświęcimskiej, który poruszony był przez radną Barbarę Panek-Bryłę na posiedzeniu Komisji 
Społecznej, 
- poinformował o rezygnacji radnego Piotra Świerkosza z pełnienia funkcji członka komisji 
mieszkaniowej, 
-  poinformował o braku możliwości wysłania kopii odpowiedzi do radnych, na korespondencję 
jednego z przedsiębiorców w związku z tajemnicą skarbową.   
 
Głos zabrał Piotr Świerkosz, który podziękował za owocną współpracę w komisji mieszkaniowej oraz 
Barbara Panek-Bryła, odnosząc się do sprawy związanej z chodnikiem na ul. Oświęcimskiej.  
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta.  
 
Ad 12 
Przewodniczący Rady zamknął II sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Agnieszka Ryba 


